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Skriftlig reservation rörande §15 Elektrifieringslöfte  

Sverigedemokraterna Tyresö har vid dagens sammanträde yrkat avslag på elektrifieringslöftet 
efter samråd med vår regionsgrupp. Vi förstår förvisso att ur ett miljö- och klimatperspektiv 
behöver en viss omställning ske för att komma till rätta med vissa av dom problem som finns 
men utfirån rådande omständigheter, en oabalanserad energipolitik och framförallt ur ett 
humanistiskt perspektiv finner vi målsättning som i högsta grad orealistisk. 

Allt för stor vikt har lagts vid att ställa om oavsett vad det kommer medföra för samhället och 
människors dagliga liv. Kostnaderna skenar och infrastrukturen kommer ständigt på 
efterkälken till förmån för klimatinvesteringarna. Dessutom så anser vi att detta bestraffar 
stockholmarna mer än det gynnar. 

Sverige har precis haft en period med historiskt höga elkostnader som drabbat framförallt de 
svenska hushållen massivt, detta mycket på grund av en oansvarig energipolitik som den 
socialdmokratiska regeringen driver. En energipolitik där bland annat kärnkraften avvecklas 
och stora satsningar på ineffektiva energiformer såsom vindkraft premieras. En elektrifiering 
på det sätt som elektrifieringslöftet innebär kommer medföra avsevärt försämrad tillgång på 
elektrisitet vilket i sin tur riskerar att medföra ännu högre elpriser i framtiden. Innan sådana 
omfattande förändringar kan endast ske om energitillgången stabiliseras och tillgången på 
kostnadseffektiv elproduktion året om först säkerställs. 

Sverigedemokraterna är inte klimatförnekare och inte heller förnekar vi dom problem som rådande 
energipolitik medför. Därför reserverar vi oss mot beslutet att ansluta sig till elektrifieringslöftet, i alla 
fall i dagsläget. 
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